
  

  
 
 
 
Ersättaryttrande till Barn och utbildningsnämnden 20 februari 2008 
 
§ 9 Rapport om hur det utökade anslaget till fritidsgårdsverksamheten används 
 
Det är positivt att fritidsgårdsverksamheten fick 1 miljon ytterligare i anslag för 2008. I 
miljöpartiets alternativa budget fick fritidsgårdsverksamheten dock betydligt bättre 
ekonomiska förutsättningar, då vi anslog ytterligare 1,2 miljoner kr för 2008. Vi har de 
senaste åren i vår budget prioriterat detta område.  
  
Vi vill utveckla fritidsgårdsverksamhet i varje kommundel och en fritidsklubb i Krusboda för 
10-12-åringar med aktiviteter efter skoltid. Det är viktigt att barn, ungdomar och vuxna umgås 
med varandra. Till detta fordras mötesplatser med bra aktiviteter och sysselsättningar. Vår 
motion om fler mötesplatser för äldre ungdomar och utveckling av fritidsgårdsverksamheten 
till varje kommundel är sedan 6 april 2006 under beredning! Motionen handlar om att Tyresö 
kommun ska göra fritidsgårdarna mer tillgängliga för ungdomar och att göra specifika 
satsningar på gruppen äldre ungdomar. Motionen är en utvecklad utifrån en medborgaridé och 
lades tillsammans med vänsterpartiet.  
 
Den borgerliga majoriteten har också dragit förslaget om ungdomscafé i långbänk! Idéen var 
en motion från socialdemokraterna och något alla partier stödde 2006. Enligt uppgift är ett 
ungdomscafé på gång i Nyboda, vilket vi är mycket positiva till.  
 
I kommunchefens rapport februari 2008 framgår att det är stökigt i kommunen framförallt i 
Kumla, där ungdomar utvecklar negativa beteenden. I rapporten framkommer att det finns 
behov av drogfria mötesplatser. Det är tråkigt att det ska behöva utvecklas till negativa 
händelser innan den borgerliga majoriteten reagerar.  
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